

IKLAN TAWARAN

Tawaran adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor **Bumiputera** sahaja yang berkelayakan dan berpengalaman serta berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** dan **Bahagian Pembangunan Kontraktor Dan Usahawan (BPKU)** dahulu dikenali sebagai **Pusat Khidmat Kontraktor (PKK)**, dalam bidang yang tersebut di bawah dan masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja-kerja berikut:-

NO. TENDER / JENIS KERJA	BIDANG PENDAFTARAN / HARGA DOKUMEN
<p>MDI/PK/KW/476-TK001/2017</p> <p>CADANGAN PEMBANGUNAN SISTEM BEKALAN AIR BANTUAN TERUS DARI SUNGAI MUDA KE MARDI SEBERANG PERAI, PULAU PINANG.</p>	<p>Syarat – Syarat :-</p> <ul style="list-style-type: none">i. Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) Gred G4 - Kategori CE - Pengkhususan CE06 Oleh CIDB; danii. Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) Oleh CIDB; daniii. Sijil Taraf Bumiputra (STB) Oleh BPKU <p>Harga Jualan Dokumen : RM350.00</p> <p><u>Taklimat dan Lawatan Tapak (Wajib Hadir)</u></p> <p>Hanya penama yang di namakan dalam PPK & SPKK sahaja yang boleh menghadiri taklimat dan lawatan tapak. Kontraktor tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam PPK & SPKK.</p> <p>Tarikh : 25 Julai 2017 (Selasa)</p> <p>Masa : 10.30 Pagi</p> <p>Tempat : Bilik Mesyuarat Malinja, MARDI Seberang Perai, Jalan Paya Keladi Pinang Tunggal, 13200 Kepala Batas, Pulau Pinang.</p>

Dokumen tender mulai dijual pada 25 Julai 2017 sehingga 7 Ogos 2017 dan boleh diperolehi dengan harga di atas dalam bentuk wang tunai / wang pos / bank draf atas nama Ketua Pengarah MARDI (Cek persendirian / syarikat tidak diterima) semasa waktu pejabat 8.30 pagi sehingga 4.30 petang di Program Pengurusan Perolehan, Pusat Pengurusan Kewangan, Ibu Pejabat MARDI, Serdang, Selangor (Tel: 03-89537083) dan MARDI Seberang Perai, Jalan Paya Keladi Pinang Tunggal, 13200 Kepala Batas, Pulau Pinang (Tel: 04-5757930) dengan membawa Sijil Pendaftaran Asal Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), Bahagian Pembangunan Kontraktor Dan Usahawan (BPKU) dan Salinan Sijil-Sijil (yang tidak dikembalikan). Kegagalan berbuat demikian menyebabkan dokumen tender tidak akan dikeluarkan.

Dokumen tender yang telah sempurna diisi dan ditandatangani hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeterai dan ditulis nombor rujukan tender di penjurua sebelah kiri sampul berkenaan. Dokumen ini hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tender di Pusat Pengurusan Kewangan, Ibu Pejabat MARDI, 43400 Serdang, Selangor dan dokumen yang diposkan dengan menggunakan alamat di atas hendaklah sampai selewat-lewatnya pada atau sebelum 17 Ogos 2017 jam 12.00 tengahari.

MARDI tidak bertanggungjawab di atas kelewatan dokumen tender yang diposkan dan tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran yang dikemukakan.

Iklan tender juga boleh didapati melalui Laman Web MARDI <http://www.mardi.gov.my>, MyGovernment Portal www.malaysia.gov.my dan Laman Web CIDB www.tender.gov.my.